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OKRM/96/2021/Z/47

Volební období 8 (2018 - 2022)

Z Á P I S
ze 4. jednání komise rady města pro životní prostředí konaného dne 

19. 5. 2021

Přítomni: Pavel Haišman, Irena Horažďovská, RNDr. Jiří Kaňa, Ph.D., Tomáš Kubín, 
Mgr. Dan Leština, Mgr. Jan Ptáčník, RNDr. Karel Roháček, CSc., Ing. Petr 
Vodrážka, Ing. Marie Žvaková

Omluveni: Ing. Michal Novák, MUDr. Libor Zdařil

Nepřítomni:

Hosté: Ing. arch.  Veličková, on-line

Schválený program:

1. Informace o projednání vyhodnocených žádostí z dotačního programu města České 
Budějovice na podporu ochrany životního prostředí v roce 2021 v radě města.
Předseda komise informoval o projednání výsledků hodnocení s náměstkem primátora Ivo 
Moravcem a následném schválení podpořených projektů dotačního programu pro životní 
prostředí radou města. Pro příští období je nutné administraci a projednání žádostí urychlit.

2. Koncepce EVVO Jihočeský kraj a koncepce pro statutární město České Budějovice 
(přílohy pozvánky).
Komise byla informována o novém dokumentu Koncepce EVVO Jihočeského kraje. Při 
následné diskusi komise zhodnotila, že by bylo vhodné vytvořit obdobný dokument i pro 
město. Ten by měl být rozsahem menší než krajský a konkrétnější. Poskytl by důležitou 
podporu pro žádosti o dotace v programu životního prostředí. Ve struktuře magistrátu chybí 
pozice určená pro samosprávnou část tématu ŽP.

3. Informace o podnětu k ČIŽP, „Hliníky“.
 
Předseda informoval, že zatím nejsou nové informace ohledně stížnosti na zakalení vody 
v rybníku Na Hlíně z důvodu přívodu vody ze stavby dálnice. Situaci bude řešit s ČIŽP.

4. Informace o studii parku 4Dvory.
Pomocí vzdáleného přenosu se připojila paní Markéta Veličková, jedna z tvůrců projektu 
rozšíření parku 4D. Komisi podrobně představila připravovaný projekt, včetně umístění 
nových prvků a nového systému zeleně. Podle jejích slov by se do současného stavu zeleně 
nemělo příliš zasahovat a projekt ponechá velkou část vegetace. Po dotazu členů komise 
paní Veličková informovala, že na projektu participuje doc. Ing. Radomír Řepka, Ph.D. 
a patronaci nad projektem má prof. RNDr. Karel Prach, CSc z JČU.
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5. Různé.
-          Město vytvořilo novou webovou stránku https://www.adaptuj-cbudejovice.cz, kde 
jsou shromážděny materiály k problematice Adaptační strategie města České Budějovice na 
změnu klimatu.
-          Luční jez – připravuje se výstavba vysoce převyšující současnou zástavbu. Město 
(samospráva) nemá žádné ohledně této stavby pravomoci.
-          Koncepce pro Lesy a rybníky města České Budějovice, zatím nejsou k dispozici 
vyžádané podklady.
-          Sítě a veřejná zeleň – SVS a odbor životního prostředí žádají komisi o specifikaci 
problému. Komise do příště připraví.
-          Stručné info o Paktu primátorů k udržitelnému rozvoji.
 
 
Z jednání komise nebylo formulováno, a tudíž ani schváleno, žádné usnesení.
V zápise uvedené informace byly na jednání zúčastněnými členy vzaty na vědomí.
Jednání komise rady města pro životní prostředí začalo v 17 hod. a bylo ukončeno v 19:15 
hod.
 

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

4. jednání komise rady města pro životní prostředí bylo ukončeno v 19:15 hod.

Soubor usnesení:

V Českých Budějovicích dne 19. 5. 2021

Zapsal(a): Ing. Petr Vodrážka, člen komise

Ověřil(a): Tomáš Kubín

Tomáš Kubín
předseda komise


